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Saluton, SESanoj! 
Dum longa tempo, ĉirkaŭ tri monatojn ni devis resti hejme pro 

Covid-19.  Dume, mi havas iom da demando, kiu venis al mia 

menso. Jen!   

1) Kial Japanio ne povis multigi la teston de PCR kiel aliaj landoj? 

2) Kial la registaro ne povis gvidi la distribuadon de medicinaj 

protektaj ekipaĵoj al medicinaj institucioj? 

3) Kial ĉi tiu registaro ne povis gvidi la tujan distribuadon de la 

permesita monsumo al la homoj, kies enspezoj ege malpiiĝis? 

4) Kial la usona prezidanto Donald Trump obstine rifuzas porti 

vizaĝan maskon? 

Mi havas nenian respondon nun. Ĉu vi povus iam rakonti al mi pri 

tio?                                                

OMO 
                                         

SES 総会：7 月 11 日、午後１時半、場所：柴田内科研修所 

住所：西区西野 1 条 7 丁目-１、コロナウィルスの感染者が中々減

って来ないので、会の開催を控えていましたが、研修所をお借りす

ることで「かでる」よりは自由に、多分より安全に開催できること

になりました。会計等通常総会の後、これからの活動について話合

いしたいと思います。今の状況では是非とは言えませんが、出来ま

したらご出席ください。飲み物は用意できませんので各自が持参し

て下さい。会場はこれまで講習会などをして来た所で、ご存知の方

が多いと思いますが、アクセスは地下鉄「宮の沢駅より」1.2 Km バ

ス停「西野 2 条 6 丁目」より 600m, バス停「西町北 17 丁目」より

500m です。バスは頻繁ではなく、前者には琴似駅より JR バス琴

43 系統が 1 時間に 1 本、後者には札幌駅より JR バス 55/57 系統が

1 時間に 3 本出ています。バスをお使いの場合は予め時間をお確か

め下さい。研修所付近の概略図は表面に載せました。 


